
Zápis z 3. výborové schůze KCHHMO – 24. 3. 2023, Domašov u Brna 

Přítomni: M. Cerman, J. Kopřiva, P. Latinová Mičulková, S. Lepičová, P. Novotný, H. Svobodová, 
M. Touš, Z. Čechová, V. Veselý 
Omluvena: A. Veselíková 
Za dozorčí radu: A. Brůžková 
 

1. Předseda přivítal účastníky a seznámil je s programem schůze. Program je otevřený. Každý 
z členů výboru bude mít prostor k projednání svých bodů. Dále bude projednána organizace 
zítřejší členské schůze. 

2. Jako zapisovatel navržena Z. Čechová, ověřovatelé zápisu S. Lepičová, J. Kopřiva. Zpracování 

usnesení L. Svobodová. Schváleno jednomyslně. 

3. Zprávy funkcionářů: 

 S. Lepičová, poradkyně chovu MO, STA – S. Lepičová předává informace ohledně 

špatných výsledků DKK u plemene MOD. Dva jedinci mají diagnostikován stupeň 

DKK E. Jedná se o psa a fenu z českého chovu. Z toho důvodu by chtěla projednat 

RTG DKK u MOD. Dále v následujícím bodu by chtěla probrat možnost omezení počtu 

vrhů pro fenu na max. 4 vrhy za život. Aktuálně vydáno 16 krycích listů. Přetrvává 

problém se zpětnou vazbou od chovatelů, kteří poradkyni chovu nedodávají včas 

či vůbec informace o nakrytých fenách či narozených štěňatech. Probíhá diskuze 

ohledně systému na webu a datování hlášení vrhu. Nyní poradkyně chovu má dle 

zápisního řádu obdržet hlášení vrhu dva týdny po narození štěňat. V návrhu změn 

v zápisním řádu zasílat 4 týdny po narození štěňat, stejně jako formulář k Zápisu vrhu 

štěňat pro plemennou knihu. Probíhá diskuze. Poradkyni odpovídá H. Svobodová.  

 J. Kopřiva, poradce HO – nyní je narozeno 5 vrhů NDO v počtu 35 štěňat a dalších 

5 fen je nyní nakryto. Ostatních plemen HO zatím není hlášeno krytí ani vrh štěňat. 

Dále informuje, komunikuje s chovateli, kterak využívat systém webových stránek 

pro chovatelskou činnost.  

 Z. Čechová, jednatelka – navrhuje přednést usnesení z minulé VS. Čte L. Svobodová. 

Body budou probrány samostatně v následujícím programu. Informuje o změně 

přímení na Čechová a nutnosti změnit tuto skutečnost na spolkovém rejstříku, webu 

apod. Informuje o došlé poště a odpovědích.  

 P. Latinová Mičulková, výcvikářka – předává zprávu o přípravě jarních klubových 

akcích v Nivnici, rozhodčích a počtu přihlášených psů. Informuje o došlé poště a 

odpovědích. Dále informuje MFrŠ. Informace o rozhodčích. Vrchní A. Brůžková, 

rozhodčí: P. Patočka, J. Bezděk, M. Man, M. Batista, J. Kotlík, Ing. A. Fryšová, 

M. Klasna, P. Matuška, čekatel Š. Janů. P. Novotný přijede za klub na zahájení. Výbor 

klubu souhlasí s vyplacením cestovného. Dále probíhá diskuze ohledně dotazu, jak se 

bude nakládat s nevyužitou zvěří zakoupenou klubem na klubové zkoušky. FT Mimoň. 

L. Svobodová zaslala návrh rozhodčích: vrchní rozhodčí J. Drábek, rozhodčí Ing. J. 

Jurza (SK), Ing. J. Votrubová. MJS: P. Chalupa dodal propozice i rozhodčí. Vrchní 

rozhodčí MVDr. M. Kalich. Rozhodčí P. Novotný, P. Latinová Mičulková, M. Rýsl, E. 

Pavlíková, J. Štěpán, Fr. Kerda, L. Dušek, J. Kopřiva, J.Demčák (SK), I. Dugovič (SK). 

Probíhá diskuze o dalších možných návrzích na doplnění rozhodčích.  

 H. Svobodová´, ekonom a matrikář. – informuje o aktuálním účetním stavu, ještě 

čeká na zaplacení mnoha členů. Informuje o platbách. Probíhá diskuze ohledně 



trofeje na MFrŠ a případnou kroniku. Ohledně kroniky se výbor shoduje na tom, že 

přehled o vítězích bude veden na webu a kronika není potřeba. Informuje o stavu 

matriky. Nyní máme 643 členů. Dále předčítá seznam členů. Výbor schvaluje. Seznam 

přílohou tohoto zápisu.  

 M. Cerman, správce majetku – informuje o výrobě hrnků k výročí klubu. Nyní 

nakoupeno 50ks, v případě zájmu se doobjednají. Na dnešní VS dovezl poháry, které 

lze využít na následující klubové akce, klubové tašky. Předseda navrhuje tašky využít 

na MJS.  

 M. Touš, koordinátor VDCH – zítřejší výběr do chovu plně naplněn 20-ti psy a 6-ti 

odvoláními. A. Brůžková navrhuje začít v 8 hodin, a pokud někdo dorazí dříve, tak 

začít před 8mou hodinou. Nejprve půjdou na VDCH a následně odvolání. Dále 

probíhá diskuze ohledně odvolání proti VDCH, kdy je nutné datovat lhůtu pro 

odvolání. Výbor se shoduje na tom, že v případě odvolání proti výsledku VDCH – 

nevybrán se majitel psa odvolá k následující ČS nejpozději k 31. 12. roku, kdy pes 

nebyl vybrán. Dále výbor diskutuje o informaci pro členy o přijetí na VDCH, kdy 

v automatické odpovědi bude upraveno, že přihláška byla registrována a bližší 

informace o přijetí bude dodáno v termínu nejdéle 14dnů před přihlášeným VDCH.  

 L. Svobodová, výstavní referent – hovoří o výstavě Náměšti, méně početné třídy MOK 

a HO bude posuzovat A. Brůžková, T. Jakkel posuzuje ostatní MOK. Zaplacena letenka 

rozhodčímu na výstavu v Zákupech. Účet na KV v Zákupech, schválený na minulé VS. 

Probíhá diskuze. Účet zařídí J. Kopřiva. Disponent bude H. Svobodová, L. Svobodová, 

J. Kopřiva a ke čtení členka klubu E. Tichá.  

 V. Veselý, předseda CHR – vše bylo probráno ve zprávách poradců chovu či 

koordinátora VDCH.  

 A. Brůžková, předseda DR – dozorčí rada neobdržela žádné stížnosti.  

4. Úkoly z minulé VS:  

 Provozní řád: zaslala dle úkolu do 10. 2. 2023 L. Svobodová. L. Svobodová se 

vyjadřuje, že členská základna by musela být o změnách v provozním řádu 

informována měsíc před ČS, tudíž nelze schválit na zítřejší ČS. Bude zpracováno pro 

ČS 2024. 

 Zápisní řád: zaslala dle úkolu do 10. 2. 2023 A. Veselíková. L. Svobodová navrhuje, 

abychom na zítřejší ČS odprezentovali pouze úpravy provozního charakteru a změny, 

které podléhají schválení členskou základnou, budou zpracovány, členská základna 

bude průběžně informována a změny budou předneseny ke schválení při ČS v roce 

2024. Výbor klubu schvaluje navržený postup. Jednatelka na zítřejší ČS odprezentuje 

schválené úpravy formálního charakteru. 

 Metodika VDCH:  L. Svobodová předčítá navrhované změny v metodice, ke kterým se 

výbor vyjadřoval prostřednictvím e-mailu. Probíhá diskuze. Jednatelka na zítřejší ČS 

odprezentuje. 

 Žádost o výjimku ze zápisního řádu čl. X Zápisu štěňat do plemenné knihy bodu 4., tj. 

nutnosti opatřit krycí list nebo přihlášku vrhu originálním podpisem poradce chovu: H. 

Svobodová zaslala jednatelce návrh dopisu. Jednatelka přednáší výboru. Výbor se 

zněním souhlasí a jednatelka zašle ČMKJ. 

 



5. Diskuze 

 M. Cerman táže se, co se zbylými klubovými kalendáři. Výbor navrhuje rozdat členům 

na zítřejší schůzi.  

 L. Svobodová: žádá výbor o možnosti udělení výjimky pro možnost rozšíření aprobace 

na rozhodčího z exteriéru na návrh klubu pro plemeno SHS, PP, STA. Výbor klubu 

souhlasí. 

 L. Svobodová: vrací se k zápisu z výborové schůze z 8. 1. 2023, kdy se A. Veselíková 

poukazovala na nefunkčnost CHR a předsedy V. Veselého. P. Novotný 8.1 2023 

projednávání bodu odložil vzhledem k nepřítomnosti V. Veselého. Nyní L. Svobodová 

navrhuje změnu v pozici předsedy CHR. Na jeho místo navrhuje D. Munžilovou. 

P. Novotný předává slovo V. Veselému. V. Veselý se vyjadřuje. Poukazuje na životní 

okolnosti a další důvody. Probíhá diskuze. Postupně se vyjadřují členové CHR 

a výboru. Na základě proběhlé diskuze, výbor uděluje výtku chovatelské radě, za 

nesplnění úkolů uložených výborem a ČS z roku 2022, které měl výbor následně 

projednat. 

- u HO monitoring DKK 

- u MOK monitoring DKL, OCD 

- u STA předložení stanoviska o možnosti absence zubů 

- úprava změn podmínek chovnosti na splnění povinné zkoušky na území ČR 

- u MOK se zabývat testováním na gen dlouhé srsti  

- podnětu ČS, kdy se měla CHR zabývat omezením počtu vrhů u chovné feny. 

Výbor ukládá chovatelské radě aktivně komunikovat a do 30. 6. 2023 dodat výše 

uvedené podklady a zároveň průběžně měsíčně informovat výbor o své činnosti. 

V případě nedodržení lhůty bude odvolán předseda CHR. A CHR si bude následně 

volit ze svého středu nového předsedu.  

 H. Svobodová: v reakci na přeběhlé školení ohledně účetnictví pro spolkovou činnost 

připomíná fakt, že je nutnost proinvestovávat zisk a vycházet v nulovém rozpočtu. 

Probíhá diskuze.  

 J. Kopřiva: poukazuje na bod z minulého výboru, kdy bude poptán externí konzultant 

ohledně proúčtování akcí. H. Svobodová informuje, že úkol řeší.  

 

Předseda klubu poděkoval za účast. Výborová schůze se protáhla do nočních hodin (23:59) a další 
neprobrané body budou probrány na nejbližší výborové schůzi.  

 
 
 

Termín příští schůze bude zaslán e-mailem. 
 
 

Zapsala Zuzana Čechová 


